

GODTHÅB SAMRÅD

Referat fra:

Emne: Arbejdsgruppemøde / Brugergruppemøde (16)
Dato: Onsdag den 06. september 2023 kl. 1900-2100.
Sted: Ridemandsmølle, mødelokalet.
Deltagere: Medlemmer af Godthåb Samråd, og medlemmer af Brugergruppen Ridemandsmølle:
Fravær med afbud Erik, Henrik, Maggi, Susanne R, Lene

Fravær uden afbud: -

Fra taekwondo deltager nu Mia Justesen

Præsentation af deltagere

Dagsorden til ordinært møde:

1) Godkendelse af dagsordenen.

godkendt

2) Opsamling på sidste møde

intet

3) Byfesten 2023 Kort evaluering

PED et rigtig godt arrangement. Stor indsats af frivillige. Vejret var også fin. Musikken skal genovervejes. Ligesom placering af scenen. Evt. lukning af vejen lidt før og evt. lidt senere.

Kun positive tilbagemeldinger.

Lokalhistorisk forening var alene, der var god plads til flere. Tages op til næste år.

Loppemarked skulle starte kl. 13. men der kom nogle og stillede op allerede kl. 09. Projektgruppen skal være bedre til at melde ud, hvad de forventer. Kan evt.- være i salen. Kort over aktiviteter.

Susanne sagde at der var ca. 600 der havde fulgt opslaget på Godthåb 9230.

Speaker skal være lidt mere aktiv og orienter om de forskellige aktiviteter.

Der skal være en manuel til speakereren.

GODTHÅB SAMRÅD

- **Køb af nye telte?**

Poul foreslog at der indkøbes af nye lette telte og borde. OK.

4) **Sankt Hans fest**

I orden at det blev aflyst. Få negative bemærkninger.

5) **Projekt Kirkemarken**

Poul orienterede om hvor langt det var kommet og placering af fortællesten.

Al henvendelse omkring Kirkemarken skal fremover rettes til Samrådet (pt Poul)

6) **Møder med kommunen**

- **Byplanlægning torsdag den 14 1530 Nr. Sundby**

Hvem deltager?: Poul og Knud. Øvrige der plejer har ferie.

Områdemøde zone 6. Har vi emner?

- Mulighed for at bruge Wifi i kommunale mødelokaler
- Vedligeholdelse af offentlige stier, hvor græsset gror ind over gruset. Asfalt m. huller på mange stier.
- Generel vedligeholdelse af broer m.v.

7) **Ny FB gruppe med begivenhedskalender**

Tak til Susanne for opstart på FB begivenhedskalender. Hun fortsætter arbejdet med indarbejdelse af FB grupperne. Der mangler bl.a. Lyngbjerggårdskolen.

Der skal en skrivelse til kirkebladet og opslag om emnet.

Der bør laves et udtræk til ophæng i skabet. Susanne vil lave et sådant.

8) **Fælles aktiviteter resten af året??**

Der er mange aktiviteter i de forskellige foreninger, men ikke noget fælles.

9) **Orientering fra Grøn Gruppe**

Benny: Oprydning ved bålhytten. Slåning af kanter. Hammerværket holder omkring kanalen i nærheden af Hammerværket

For at få flere erhvervsaktive med, skal vi prøver at lave et opslag til en lørdag, men det skal planlægges. **Erik, Benny og Poul kommer med oplæg.**

GODTHÅB SAMRÅD

10) Bordet rundt.

Susanne A: FDF, der er kommet et par nye med. Forbundssekretæren har været på besøg til at hjælpe med medlemmer og ledere. Et godt møde om udvikling. Bestyrelsesmøde i næste uge. Planlægning af BUSK (Børn-unge-sogn-kirke) gudstjeneste 01. oktober 2023. Strikkecafe fortsætter i kirken

Peter: Kommende arrangementer.

- Øl smagning den 06. oktober.
- Udsmykning af byen med julebelysning. Udvides med 10 lygtestandere mere på Ridemandsmøllevej.
- Juletræsfest.
- Kreativ juleudsmykning.
- Tænding af julekrans/juletræ, søndag den 26. november 2023
- **Etablering af fast julebelysning ved indkørslen. Ca. 10.000. OK vi prøver.**
- Åbent forsamlingshus fortsætter. Mandag til torsdag til foreningsarrangement/borgermøde. I øjeblikket har der været 2. og der er 2-3 under behandling. Peter og Susanne varetager ordninger i Godthåb Borgerforening Hver enkelt ansøgning behandles.

Knud: Det har været en god sæson. Håndværkerdag på søndag. Mange arbejdende håndværkere. To dage i efterårsferien åbent for børn.

Søren: Folkedanseren starter i morgen, har været aktiv hele sommeren.

Tonny: Arkivet forsøger at få et lokale ved siden af de nuværende lokaler. Det kan også bruges af andre foreninger.

Åbent hus den 11. november

Har haft problemer med spam på deres FB side.

PED. Har lidt arrangementer for løberen og lidt i oktober.

Benny:

Mia: Starter op nu. Følger skolernes feriesystem. Der er mange hold. Glad for deres omklædningsrum.

Lone. Redegjorde for regnskabet. Det ser godt ud.

Lone: Orienterede om forslag til nyt køkken ved mødelokalerne. Pris ca. 20 000 plus arbejde af frivillige. IKEA køkken. **Poul forespørger ved Lisbeth.**

GODTHÅB SAMRÅD

11) Eventuelt

-

Peter foreslog at samtlige bestyrelsesmedlemmer fra Bestyrelser i foreninger, der deltog i Samrådsmøderne, skulle mødes i forsamlingshuset og laver madhold, spise sammen m.v. En gang årligt.

Evt. tidlig forår fredag / lørdag.

Peter kommer med forslag.

PED Kan vi lave det lidt pænere rundt omkring bænken i gården. **Benny kommer med forslag, og Poul undersøger ved Lisbet.**

12) Næste møde:

Onsdag den 17. januar 2024. kl. 18 til 21. Mødelokalet, Ridemandsmølle.

Poul Tradsborg